
Συνεδρίαση :  30/2008 ∆ευτέρα 04/08/2008 ΑΠΟΦΑΣΗ   338/2008 

Πρακτικά ∆ηµαρχιακής Επιτροπής   1

 

 

 

  

∆ΗΜΑΡΧΙΑΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

 

∆ΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

 

 

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ   30/2008 

 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ   338/2008 

 

 

 

Στην Καλαµάτα σήµερα, την 4η  Αυγούστου 2008, ηµέρα ∆ευτέρα και ώρα 13:00  
συνέρχεται στο ∆ηµαρχιακό Κατάστηµα της οδού Αριστοµένους 28 στην 30η/2008 
συνεδρίαση η ∆ηµαρχιακή Επιτροπή του ∆ήµου Καλαµάτας, µετά την από 31-07-2008 
πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύµφωνα µε το νόµο.  
 
 
Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Παναγιώτης Ε. Νίκας, ∆ήµαρχος Καλαµάτας, 
Πρόεδρος της ∆ηµαρχιακής Επιτροπής και από τα τακτικά µέλη οι κ.κ. 1) Καµβυσίδης 
Ιωάννης, 2) Κουδούνης Αργύριος και 3) Πολίτης ∆ηµήτριος.  
 
 
∆εν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόµιµα τα τακτικά µέλη κ.κ.: 1) Αλευράς ∆ιονύσιος,  
2) Κοσµόπουλος Βασίλειος και 3)  Λαγανάκος Γεώργιος 
 
 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης τα παρακάτω αναπληρωµατικά µέλη της 
∆ηµαρχιακής Επιτροπής :  
 
α) από την πλευρά της πλειοψηφίας ο κ.  Κουρκουτάς Γεώργιος, ο οποίος συµµετέχει στη 

συνεδρίαση αυτή, αναπληρώνοντας τον κ. Λαγανάκο Γεώργιο.  

β) από την πλευρά της µειοψηφίας οι  κ.κ. Ηλιόπουλος Παναγιώτης και Μπάκας Ιωάννης, οι 
οποίοι συµµετέχουν στη συνεδρίαση αυτή, αναπληρώνοντας τους κ.κ. Αλευρά ∆ιονύσιο 
και Κοσµόπουλο Βασίλειο αντίστοιχα.   

 

 
Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόµιµη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 
συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 5ο θέµα της ηµερήσιας 
διάταξης µε τίτλο : 

Απ’ ευθείας ανάθεση παροχής υπηρεσιών: «Άρδευση χώρων πρασίνου της 
πόλης». 

Εισηγούµενος το θέµα ο κ. Πρόεδρος αναφέρεται στην µε αριθµ. πρωτ. 17941/31-7-2008 
σχετική εισήγηση του Γραφείου Μελετών του Τµήµατος Γεωτεχνικών Υπηρεσιών της 
∆ιεύθυνσης Περιβάλλοντος του ∆ήµου, η οποία αναλυτικά έχει ως εξής: 
 

«ΥΠΗΡΕΣΙΑΚΗ ΕΙΣΗΓΗΣΗ 

 

ΘΕΜΑ: Α̟΄ ευθείας ανάθεση ̟αροχής υ̟ηρεσιών: «Άρδευση χώρων ̟ρασίνου 
της ̟όλης» 
 

Λόγω των υψηλών θερµοκρασιών που επικρατούν τους θερινούς µήνες στην πόλη 

µας οι ανάγκες άρδευσης των φυτών είναι αυξηµένες. Μέχρι σήµερα η άρδευση των χώρων 

πρασίνου της πόλης γίνεται από το προσωπικό του ∆ήµου, το οποίο όµως δεν επαρκεί γιατί 

δεν έχουν γίνει ακόµα οι προσλήψεις εποχιακών. Υπάρχει λοιπόν άµεση ανάγκη υποστήριξης 

της άρδευσης στους χώρους πρασίνου της πόλης από ιδιωτικά συνεργεία. 

Για το λόγο αυτό εντάχθηκε ο Κ.Α. 35.7332.13 µε τίτλο «Άρδευση χώρων πρασίνου 

της πόλης», πίστωση 10.000€ και χρηµατοδότηση Σ.Α.Τ.Α. στο τεχνικό πρόγραµµα του 

∆ήµου µε την 342/2008 Α.∆.Σ. Στη συνέχεια συντάχθηκε η µε αριθµό 22/2008 µελέτη της 

∆/νσης Περιβάλλοντος όπου περιγράφονται αναλυτικά οι χώροι που θα αρδευτούν και η 

διαδικασία άρδευσης.  

Τέλος η υπηρεσία προέβη σε αναζήτηση προσφορών από τους παρακάτω: 1) Λάµπο 

Ιωάννη και Σια Ε.Ε. 2) Μαραβά Π. Γεώργιο και 3) Χριστοδουλάκη Γ. Παναγιώτη τις οποίες 

και αποστέλλει στη ∆ηµαρχιακή Επιτροπή για άνοιγµα και αξιολόγηση. 

Πρέπει λοιπόν να γίνει απ΄ ευθείας ανάθεση της παροχής υπηρεσιών: «Άρδευση 

χώρων πρασίνου της πόλης» µε βάση τις διατάξεις του Ν.28/80, του Ν. 3463/06 και του 

Ν.2623/98 µετά από αναζήτηση προσφορών.  

Λαµβάνοντας υπόψη όλα τα παραπάνω 

εισηγούµαστε: 

Την απευθείας ανάθεση της παροχής υπηρεσιών «Άρδευση χώρων πρασίνου της 

πόλης» στο µειοδότη που θα προκύψει από το άνοιγµα των προσφορών. 

 
Ο ∆ΙΕΥΘΥΝΤΗΣ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΛΙΟΝΤΗΡΗΣ  

MSc ΓΕΩΠΟΝΟΣ» 

 

Ακολουθεί διαλογική συζήτηση η οποία έχει ως εξής: 

 
∆εν έχει εγκριθεί ακόµη το αίτηµά µας για την πρόσληψη οκταµηνιτών στο 
πράσινο. 

 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  
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ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΝ.: Γιατί γίνεται ανάθεση και όχι διαγωνισµός; 
 
Μετά τους  εποχιακούς που είχαµε τον Ιούνιο και µετά την κουραστική 
αναµονή και αναζήτηση για τους καινούργιους εποχιακούς, που ακόµα δεν 

έχουµε, κινδυνεύει το πράσινο της πόλης το υπάρχον και δεν έχουµε δυνάµεις να το 
υποστηρίξουµε, γι’ αυτό τουλάχιστον µέχρι το τέλος της φετινής περιόδου θα κάνουµε µια 
γρήγορη ανάθεση από τη ∆ηµαρχιακή. Κάναµε τροποποίηση και πήραµε προσφορές για 
να µας υποστηρίξουν και το πράσινο που υπάρχει να το κρατήσουµε µε την άρδευση. Να 
περάσει αυτή η δύσκολη θερινή περίοδος …. 
 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΝ.: Εγώ ρωτάω γιατί δεν έγινε διαγωνισµός. 
 
ΛΙΟΝΤΗΡΗΣ: Κατ’ αρχάς ο διαγωνισµός θα µας έπαιρνε χρόνο.  

 
Γιατί περιµέναµε ότι ¨τώρα έρχεται¨ και ¨τώρα έρχεται¨ η έγκριση των 
οκταµηνιτών και ακόµη δεν έχει έρθει. Μπορεί να ’ρθει αύριο. 

 
Μα δεν µπορούσαµε. Η κουραστική αναµονή και η ταλαιπωρία στα 
τηλέφωνα για να παρακολουθήσω τη διαδικασία, στο Υπουργείο, στη ∆/νση 

Προσλήψεων, στο Λογιστήριο …. 
 
Να ετοιµάστε µικρές εργολαβίες για όλο το σύστηµα του πρασίνου. ∆εν πάει 
άλλο αυτή η κατάσταση. Για την καθαριότητα θα προχωρήσουµε σε 

προσλήψεις. 
 
Όλο το πράσινο θα ποτίζεται από τον εργολάβο; Θα επισκευάζει και θα 
ποτίζει; 

 
Μιλάµε για την παρόχθια ζώνη του Νέδοντα, το πάρκο του Νέδοντα και 
δυτικά όπου υπάρχουν εκτεταµένες ζώνες που χρειάζονται υποστήριξη και 

επειδή τα δίκτυα θέλουν εποπτεία και επίβλεψη, επιδιορθώνει µε υλικά δικά µας … 
 
ΜΠΑΚΑΣ ΙΩΑΝ.: Για πόσο διάστηµα; 

 
Ευελπιστούµε ότι οι ποσότητες θα µας βγάλουν µέχρι τον Σεπτέµβριο. Θα 
περάσουµε τη δύσκολη περίοδο. 

 
Συνεχίζεται η διαλογική συζήτηση εκτός µικροφώνου και δεν ακούγεται. 

 
Όσον αφορά στην καθαριότητα είναι ένα άλλο αντικείµενο και προβλέπεται το 
ποιος την κάνει από τον 3463. Όσον αφορά στο πράσινο αυτό είναι µια άλλη 

ιστορία .  
Με το πράσινο έχοµε προβλήµατα γιατί δεν εγκρίνονται εύκολα οι οκταµηνίτες και γι’ αυτό 
την επόµενη χρονιά έχω συνεννοηθεί και µε την υπηρεσία θα πάµε σε αρκετές µικρές 
εργολαβίες για να αντιµετωπίζοµε εγκαίρως από την αρχή της άνοιξης τα προβλήµατα τα 
οποία δηµιουργούνται διότι πράγµατι το πράσινο µε την αλλαγή των κλιµατολογικών 
συνθηκών πρέπει να αποτελέσει διεύθυνση αιχµής της πόλης και να έχει µια διαφορετική 
αντιµετώπιση.  
Οι οκταµηνίτες είναι βέβαιο ότι θα έλυναν και κοινωνικής φύσεως προβλήµατα, γιατί όταν 
κάποιος έρχεται ως οκταµηνίτης στο ∆ήµου σηµαίνει ότι υπάρχουν ένα σωρό λόγοι που τον 
οδηγούν εδώ. Άλλωστε τρεις φορές µπορούν να γίνουν οκταµηνίτες µετά το 2004, δεν 
µπορούν να είναι επ’ άπειρον. Υπάρχει και η πίεση από το Υπουργείο.  
Για την καθαριότητα θα προχωρήσουµε έτσι και στο µεθαυριανό συµβούλιο έρχεται θέµα 
για να προσλάβοµε οδηγούς, χειριστές σαρώθρων κλπ. αλλά και εργάτες καθαριότητας.  
Για το πράσινο θα πάµε µε τον τρόπο τον οποίο είπα πριν. 

ΛΙΟΝΤΗΡΗΣ:  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  

ΛΙΟΝΤΗΡΗΣ:  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  

ΜΠΑΚΑΣ ΙΩΑΝ.:  

ΛΙΟΝΤΗΡΗΣ:  

ΛΙΟΝΤΗΡΗΣ:  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  
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Αµέσως µετά οι εν λόγω 3 προσφορές οι οποίες βρίσκονται στο φάκελο του θέµατος, 
ανοίγονται ενώπιον των µελών της ∆ηµαρχιακής Επιτροπής τα οποία και τις µονογράφουν . 
 
Οι εν λόγω προσφορές που ανοίχτηκαν έχουν ως εξής: 
 
1. Προσφορά Μαραβά Παναγ. Γεωργίου 
 

ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΠΡΟΣΦΟΡΑΣ 
 

Α/Α ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ 
ΕΡΓΑΣΙΑΣ 

ΑΡΙΘ. ΤΙΜ. ΜΟΝ. 
ΜΕΤΡ. 

ΠΟΣ/ΤΑ ΤΙΜΗ 
ΜΟΝΑ∆ 

ΣΥΝΟΛ 

1. Άρδευση 1. στρ. 30.στρΧ50επαν 
1500στρ 

3,50 
 

5.250,00 

2. Επισκευή  2. στρ. 30.στρΧ50επαν 
1500στρ 

2,30 3.450,00 

 ΣΥΝΟΛΟ 8.700,00 
 ΦΠΑ 19% 1.653,00 
 ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ 10.353,00 
 
 
2. Προσφορά της εταιρείας ¨ΛΑΜΠΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΑΙ ΣΙΑ Ε.Ε.¨ 
 

ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΠΡΟΣΦΟΡΑΣ 
 

Α/Α ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ 
ΕΡΓΑΣΙΑΣ 

ΑΡΙΘ. ΤΙΜ. ΜΟΝ. 
ΜΕΤΡ. 

ΠΟΣ/ΤΑ ΤΙΜΗ 
ΜΟΝΑ∆ 

ΣΥΝΟΛ 

1. Άρδευση 1. στρ. 30.στρΧ50επαν 
1500στρ 

3,48 
 

5.220,00 

2. Επισκευή  2. στρ. 30.στρΧ50επαν 
1500στρ 

2,28 3.420,00 

 ΣΥΝΟΛΟ 8.640,00 
 ΦΠΑ 19% 1.641,60 
 ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ 10.281,60 
 
 
3. Προσφορά  Παναγιώτη Γ. Χριστοδουλάκη Εργολήπτη ∆.∆.Ε. 
 

ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΠΡΟΣΦΟΡΑΣ 
 

Α/Α ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ 
ΕΡΓΑΣΙΑΣ 

ΑΡΙΘ. ΤΙΜ. ΜΟΝ. 
ΜΕΤΡ. 

ΠΟΣ/ΤΑ ΤΙΜΗ 
ΜΟΝΑ∆ 

ΣΥΝΟΛ 

1. Άρδευση 1. στρ. 30.στρΧ50επαν 
1500στρ 

3,49 
 

5.235,00 

2. Επισκευή  2. στρ. 30.στρΧ50επαν 
1500στρ 

2,30 3.450,00 

 ΣΥΝΟΛΟ 8.685,00 
 ΦΠΑ 19% 1.650,15 
 ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ 10.335,15 
 
Από την αξιολόγηση των παραπάνω προσφορών, µειοδότης προκύπτει η εταιρεία ¨ΛΑΜΠΟΣ 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΑΙ ΣΙΑ Ε.Ε.¨ 
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Η ∆ηµαρχιακή Επιτροπή µετά από διαλογική συζήτηση, αφού λαµβάνει υπόψη της την 
προαναφερόµενη εισήγηση της ∆ιεύθυνσης Περιβάλλοντος του ∆ήµου και τις αναφερόµενες 
διατάξεις, καθώς επίσης και τις παραπάνω προσφορές που ανοίχτηκαν,   
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι     Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 

Εγκρίνει την απευθείας ανάθεση της παροχής υπηρεσιών «Άρδευση χώρων 
πρασίνου της πόλης»  στο µειοδότη που προέκυψε µετά το άνοιγµα και την 
αξιολόγηση των προσφορών που κατατέθηκαν σχετικά, σύµφωνα µε όσα 
αναφέρονται στο ιστορικό της απόφασης αυτής, ήτοι στην εταιρεία «ΛΑΜΠΟΣ 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΑΙ ΣΙΑ Ε.Ε.»  αντί του ποσού των δέκα χιλιάδων διακοσίων ογδόντα 
ενός ευρώ και εξήντα λεπτών (10.281,60 €) συµπεριλαµβανοµένου του ΦΠΑ, 
εγκρίνοντας παράλληλα τη διάθεση ισόποσης πίστωσης για το σκοπό αυτό, η 
οποία θα βαρύνει τον Κ.Α. 35.7332.13 του δηµοτικού προϋπολογισµού οικον. 
έτους 2008. 
  
 

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασµα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 

Η ∆ΗΜΑΡΧΙΑΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ           ΤΑ ΜΕΛΗ 

Παναγιώτης Ε. Νίκας  1. Ηλιόπουλος Παναγιώτης 

  2. Καµβυσίδης Ιωάννης 

  3. Κουδούνης Αργύριος 

  4. Κουρκουτάς Γεώργιος 

  5. Μπάκας Ιωάννης 

  6. Πολίτης ∆ηµήτριος 

 
Ακριβές Απόσπασµα 

Καλαµάτα 8 Αυγούστου 2008 
Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ 

ΤΗΣ ∆ΗΜΑΡΧΙΑΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ Ε. ΝΙΚΑΣ 

(∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


